
                           STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 
 

Zápisnica č. 4/2010 – 2014  
zo zasadania AS SjF STU zo dňa 17.5. 2011 o 13:30 h 

 
 
 
Prítomní: 
Ing. M. Bachratý,PhD., doc.Ing.C. Belavý,PhD., Ing .J. Beniak,PhD., prof.Ing. P.Élesztos,PhD., ,PhD., 
prof.Ing. Z. Iždinská,PhD., doc.Ing. M. Masaryk,PhD.,  doc.Ing. Robert Olšiak, PhD.Ing. P. 
Petrák,PhD., doc.Ing. F. Ridzoň,PhD., prof.Ing. B. Rohaľ-Iľkiv,PhD., doc.Ing.P. Sejč,PhD., Ing. C. 
Schmidtová,  Mgr. K. Vassalová, RNDr. V. Záhonová, PhD., Doc.Ing.S.Žiaran, PhD., 

Bc.P.Čavojský, Ing.A. Haringová, Bc.M. Krovinová, Bc.M.Pometlo,  Bc.O. Uher, Bc.Z. Valkovičová 

 
Neprítomný: doc.Ing. R.Fekete, Bc .F. Fraňo, M. Repko 
 
 
Program 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Voľba člena do Rady vysokých škôl na obdobie 2011-2015 
3. Rozdelenie Ústavu prírodných humanitných a spoločenských vied Sjf 
4. Zmena organizačnej štruktúry dekanátu 
5. Výročná správa o hospodárení fakulty za rok 2010 
6. Návrh rozpočtu fakulty na r. 2011 
7. Metodika rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na r. 2011 
8. Rôzne 

 
 
K bodu 1: 
 
Rokovanie otvorila predsedníčka AS prof.Ing. Zita Iždinská, PhD. a dala hlasovať o programe 
schôdze. Program bol schválený. 
 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS:      24    
Počet prítomných:    19    
Za:                            19   
Proti:                          0  
Zdržali sa:                  0   
 
K bodu 2: 
 
Predsedníčka AS SjF navrhla, aby našu fakultu v Rade vysokých škôl v období 2011-2015 
zastupoval doc.Ing. R.Olšiak, PhD. Iné návrhy neboli predložené. Hlasovanie prebehlo tajne. 
 
Výsledky  hlasovania: 
Počet členov AS:                           24    
Počet prítomných:                         19    
Počet odovzdaných hlas.lístkov:   19 
Za:                                                  17   
Proti:                                                0  



Zdržali sa:                                      2  
 
Doc.Ing. Robert Olšiak, PhD. bol zvolený za zástupcu Strojníckej fakulty STU v Rade vysokých 
škôl na odobie 2011 - 2015. 
 
 
K bodu 3 
 
Návrh na rozdelenie súčasného Ústavu prírodných, humanitných a spoločenských vied  a jeho 
zdôvodnenie predniesol dekan fakulty prof.Šooš.  
Na základe platnej metodiky nie je možné hodnotiť prácu a výkony oddelení zabezpečujúcich 
vyučovanie jazykov, spoločenských vied a telesnej výchovy a športu. 
Navrhuje preto vytvoriť 2 nové pracoviská: 

- Ústav matematiky a fyziky s 2 oddeleniami: odd.matematiky a odd. fyziky 
- Centrum jazykov a športu s 2 oddeleniami: odd.jazykov a odd.športu 

Toto Centrum bude začlenené do štruktúry dekanátu. 
 
 

V diskusii k návrhu vystúpili Dr. Záhonová, prof. Iždinská, prof. Elesztös, prof. Gondár, prof. 
Rohaľ-Iľkiv. Dr. Záhonová dala pozmeňovací návrh, aby názov nového ústavu bol „ Ústav 
aplikovanej matematiky a fyziky“ 
 
Výsledky hlasovania k pozmeňovaciemu návrhu: 
Počet členov AS:      24    
Počet prítomných:    18    
Za:                              2   
Proti:                         16  
Zdržali sa:                  0   
 
Pozmeňovací návrh nebol schválený. 
 
 
Výsledky hlasovania k pôvodnému návrhu dekana fakulty – vytvorenie ÚMF a CJŠ k 1.9.2011: 
Počet členov AS:      24    
Počet prítomných:    18    
Za:                            18   
Proti:                          0  
Zdržali sa:                  0   
 
 
Návrh na rozdelenie ÚPHSV a vytvorenie ÚMF a Centra jazykov a športu bol schválený v 
pôvodnom znení. 
 
 
K bodu 4: 
 
Dekan fakulty prof. Šooš predniesol a zdôvodnil návrh na novú štuktúru dekanátu SjF. 
V diskusii k tomuto bodu predkladateľ odpovedal na otázky z pléna týkajúce sa  práce všetkých 
oddelení, predovšetkým projektového oddelenia a  novovytvoreného oddelenia propagácie. V 
diskusii vystúpili doc. Žiaran, doc. Sejč, doc. Olšiak, prof Rohaľ-Iľkiv, doc. Belavý a Ing.Chmela. 
 
 



 
Výsledky hlasovania:  
Počet členov AS:    24 
Počet prítomných:   21 
Za:                           21 
Proti:                         0 
Zdržali sa:                 0 
 
Nová štruktúra dekanátu Strojníckej fakulty bola schválená. 
 
K bodu 5: 
 
Tajomníčka fakulty Ing. G.Kuzmová komentovala predloženú Výročnú správu o hospodárení 
fakulty, ktorá bola vypracovaná podľa zákona. 
Predseda Ekonomickej komisie AS SjF doc Ridzoň informoval prítomných o zasadaní EK k tomuto 
bodu. Z tohoto zasadnutia vyplynul záver, že EK doporučuje plénu Výročnú správu o hospodárení 
fakulty schváliť. 
V diskusii k správe vystúpili doc. Žiaran a prof. Elesztos, dekan odpovedal na otázky súvisiace s 
prácami, ktoré museli byť vykonané na riešenie havarijných stavov budovy (kanalizácia, zatekanie 
strechy, elektrická inštalácia apod.) 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Počet členov AS:        24 
Počet prítomných:      19 
Za:                              19 
Proti:                            0 
Zdržali sa:                    0 
 
AS SjF schválil Výročnú správu o hospodárení fakulty za rok 2010 
 
K bodu 6: 
 
Ešte pred uvedením samotného návrhu rozpočtu na rok 2011 požiadala predsedníčka AS SjF prof. 
Iždinská o vystúpenie vedúceho Centra inovácií Ing. Chmelu, ktorý podrobne predstavil zloženie aj 
činnosť CI. V diskusii vystúpili doc. Ridzoň, Ing. Bachratý, doc. Olšiak a dekan fakulty. 
 
Samotný návrh rozpočtu fakulty na rok 2011 komentovala tajomníčka fakulty Ing. Kuzmová. 
Rozpočet bol vypracovaný na základe požiadaviek MŠ srov. 
Doc. Ridzoň informoval o tom, že Ekonomická komisia na svojom zasadnutí navrhovaný ropočet 
prerokovala a odporučila AS SjF tento rozpočet schváliť. 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Počet členov AS:          24 
Počet prítomných:         21 
Za:                                 20 
Proti:                               0 
Zdržali sa:                       1 
 
AS SjF schválil predložený návrh rozpočtu fakulty na rok 2011. 
 



K bodu 7: 
 
Dekan fakulty uviedol k tomuto bodu, že kým na minulom zasadnutí AS prijal zásady tvorby 
metodiky rozdelenia dotačných mzdových prostriedkov na rok 2011, dnes disponujeme číslami, 
ktoré je potrebné prerokovať a  na základe ktorých bude pripravený definitívny návrh. 
Ekonomická komisia odporúča vytvorenie rezervy vo výške 2%. 
 
 
Výsledky hlasovania: 
 
Počet členov AS:         24 
Počet prítomných:        21 
Za:                                20 
Proti:                              0 
Zdržali sa:                      1 
 
K bodu 8: 
 
V bode „rôzne“ predseda Legislatívnej komisie AS SjF Ing. Beniak informoval o výsledkoch voľby 
senátorov AS STU zastupujúcich SjF na obdobie 2011-2015.  
Doc.Žiaran v mene akademickej obce svojho Ústavu požiadal o informáciu o rozdelení 
prostriedkov za predaj areálu v Ovsišti  medzi jednotlivé súčasti STU, k tejto otázke sa vyjadrili aj 
ďalší členovia AS SjF a dekan fakulty. 
 
 
 
 
Uznesenia: 
 

4.1  AS SjF STU schvaľuje rozdelenie Ústavu prírodných, humanitných a spoločenských vied a 
vytvorenie Ústavu matematiky a fyziky a Centra jazykov a športu. 

   
4.2  AS SjF STU schvaľuje novú štruktúru dekanátu SjF. 

 
 

4.3   AS SjF STU schvaľuje Výročnú správu o hospodárení fakulty za rok 2010 
 
      4.4   AS SjF STU schvaľuje Návrh rozpočtu fakulty na rok 2011 
 
      4.5   AS SjF STU súhlasí s vytvorením fondu dekana vo výške 2 % z reálnej potreby miezd na 
             podprograme 07712 – VŠ veda a výskum a s presunom finančných prostriedkov vo výške   
             926 824 eur z podprogramu VŠ veda a výskum na podprogram  07711 – VŠ vzdelávanie. 
 
 
 
Zapísala:      K.Vassalová 
 
Overili:        Juraj Beniak 
           
                     Filip Fraňo                                                  Prof.Ing. Zita Iždinská, PhD. 
                                                                                           predsedníčka AS SjF STU 


